
Obec Stožok, 962 12 Detva 
 
 
Z Á P I S N I C A 
z VII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
 
 
Dátum konania: 27. 09. 2023  o 17:00 hodine 
 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ukončenie VII. zasadnutia OZ: 27. 09. 2023  o hodine 21:30 
 
 
Program   

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice                                                                          

2. Voľba  návrhovej komisie 

3. Schválenie programu OZ 

4. Kontrola uznesení 

5. Rozpočtové opatrenie č. 3/2023 

6. Návrh VZN o tvorbe fondu prevádzky, údržby a opráv 

7. Návrh VZN Dodatok č. 1 k VZN obce č. 3/2019 zo dňa 26.06.2019, ktorým sa 
vyhlasujú záväzné časti územného plánu 

8. Pripomienky poslankyne p. Klimovej 

9. Žiadosť p. Poncovej  

10. PHSR – pripomienky  

11. Návrh na odkúpenie časti pozemku pri ČOV od p. Michalovského 

12. Financovanie CVČ mimo územia obce 

13. Informácia od bytovej komisie 

14. Rôzne 

15. Diskusia  

16. Záver  

 
 



 
1.   Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

  
V úvode VII. zasadnutia OZ starostka obce Bc. Darina Petrincová privítala všetkých 

zúčastnených a konštatovala, že zo 7 poslancov sú prítomní 6, Slavomír Ďurina 

 sa ospravedlnil, čím je zasadnutie OZ uznášania schopné. 

Určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Zapisovateľ- Katarína Melichová 

Overovatelia zápisnice: J. Bystriansky, J. Krnáč 

Za: 6 (J. Bystriansky, P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs, Phdr. J. Černák) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

2.  Voľba  návrhovej komisie 

 

Za návrhovú komisiu boli zvolení:  M.Vajs, P. Daniš 
 
Za: 6 (J. Bystriansky, P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs, Phdr. J. Černák) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

3.   Schválenie programu OZ 

Program OZ bol schválený. 
 
Hlasovanie: 
Za: 6 (J. Bystriansky,  P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs, Phdr. J. Černák) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 



4.   Kontrola uznesení 

 

Na základe uznesenia OZ Obce Stožok pani starostka prečítala vyhodnotenie plnenia uznesení 

OZ prijatých na zasadnutí OZ Stožok zo dňa 14.06.2023 a 25.07.2023. 

Uz.č. 46/23 A/1a A/2..... voľba a plat hlavného kontrolóra – splnené, Uz.č. 48/23 B/1 a B/2.... 

celoročné hospodárenie za rok 2022 a rozdelenie prebytku za rok 2022 – splnené, Uz.č. 49/23 

B/2 ..... zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2023 – splnené, Uz.č. 50/23 A/1 ..... 

zmluva o zriadení vecného bremena SSD a.s. – splnené, Uz.č. 51/23 A/1 ..... výber 

spracovateľa PHSR – splnená, Uz.č. 52/23 A/1 ..... dopracovať existujúci pasport dopravného 

značenia – splnené, Uz.č. 54/23 A/1, A/2 a B/1 ..... výkaz výmer na opravu schodiska ŠOA, 

vykonať opakované ponukové konanie – splnené, Uz.č. 55/23 A/1 ..... uzatvorenie zmluvy 

s firmou DUO PROjekt, s.r.o. ...... splnené, Uz.č. 56/23 A/1 a B/2 ..... spolupráca s firmou 

DUO PROjekt na vypracovanie žiadosti na športovisko z MIRRI, zmenu Uznesenia OZ č. 

221/22 zo dňa 14.9.2022 ..... splnené, Uz.č.57/23 A/1, B/1 a B/2 .... zvýšenie nájmu o 20 €, 

osloviť firmy správy bytov, predložiť účtovné doklady na čo boli použité financie 

z finančných zábezpek – splnené, Uz.č. 58/23 A/1 a B/1,2,3,4,5,6 ..... dodatok ku Zmluve 

o dielo s firmou BITUNOVA s.r.o. – splnené, B/1 vypracovať projekt na kanalizáciu štyri 

vetvy: nad kostolom do Pĺžikov  pravou aj ľavou stranou, cestou do lomu pravou stranou a za 

vrchnými bytovkami -  urobil sa prieskum, B/2 projekt na rozšírenie čističky – urobil sa 

prieskum, B/3 projekt na cestu a chodník smerom do Pĺžikov a od KD po športový areál – 

robí sa prieskum, B/4 spevniť plochu pri zástavke u Bohumeľov – je to ešte potrebné 

prejednať, B/5 spropagovať aplikáciu Moja obec – splnené, B/6 upozorniť majiteľov 

zaburinených pozemkov – boli zaslané listy, Uz.č. 59/23 A/1 ..... zoznam dohodárov od roku 

2021 – zaslané, Uz.č. 61/23 A/1 ..... oprava mostíka pri štadióne – splnené, Uz.č. 62/23 A/1 

..... oprava schodiska na štadióne – realizuje sa, Uz.č. 63/23 A/1 a B/1 ..... oprava spevnenej 

plochy pri KD a vypracovanie cenovej ponuky – splnené, Uz.č. 64/23 A/1 ...... pieskovanie 

a náter autobusových zastávok – splnené 

Pani poslankyňa Klimová navrhla, dokladať do kontroly uznesení aj rozpracované a 

nesplnené uznesenia z minulých OZ. Pani starostka informovala o zastávke u Bohumeľov, 

kde boli kontajnery presťahované. Je tam trávnatá plocha a bude potrebné časom spevniť 

plochu. Pán poslanec Černák upozornil o spropagovanie Moja obec. Je potrebné osloviť 

správcu aplikácie, aby posunul informáciu ako spolupracovať s občanmi obce. 

 
 



 
5.  Rozpočtové opatrenie č. 3/2023 

 

 

Ekonómka obce Ing. Miroslava Sabolová poslala na mailové adresy poslancom Rozpočtové 

opatrenie č.3/2023, ktoré prečítala na OZ. 

 
Poslanci schválili zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3/2023, v zmysle ustanovenia § 

14 ods. 2 písm. b, c) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších  predpisov  podľa priloženého 

návrhu : 

 

Bežné príjmy :      1 067 427 €               Bežné výdavky :      704 621 € 

z toho RO:               33 900 €                    z toho: RO                234 660 € 

Kapitálové príjmy :      14 285 €                    Kapitálové výdavky :    43 962 € 

z toho RO:                   0                                z toho: RO                     0 

Finančné príjmové operácie : 20 103 €               Finančné výdavkové operácie : 152 472 € 

Príjmy celkom                 1 135 715 €             Výdavky celkom              1 135 715 €    
 
 

Pani poslankyňa Klimová upozornila o doloženie verejného obstarávania na opravu 

miestnych komunikácii. 

 

 

 

Hlasovanie: 
Za: 6 (J. Bystriansky, P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs, PhDr. Jaroslav Černák) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 



 

6. Návrh VZN o tvorbe fondu prevádzky, údržby a opráv 

 

Pani starostka poslala na mailové adresy  návrh VZN o tvorbe fondu prevádzky, údržby 

a opráv. Poslanci jednohlasne schválili VZN č. 4/2023 o tvorbe fondu prevádzky, údržby 

a opráv.  

  

 

Hlasovanie: 
Za: 6 (J. Bystriansky,  P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs, PhDr. Jaroslav Černák) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

7.  Návrh VZN -  Dodatok č. 1 k VZN obce č. 3/2019 zo dňa 26.06.2019, ktorým sa 
vyhlasujú záväzné časti územného plánu 

 

Pani starostka poslala poslancom na mailové adresy návrh dodatku k VZN. Pani poslankyňa 

Klimová žiadala o vylúčenie lokality D11 z návrhu územného plánu. Z dôvodu, že k lokalite 

D11 nie je prístupová cesta a je to pri potoku. Pani starostka povedala, že v ÚP  v textovej 

časti   je napísané, že každý si musí vybudovať cestu na svojom pozemku. Na OZ prišli 

obyvatelia obce Stožok medzi, ktorými pri diskusii vznikla ostrá výmena názorov. Polovica 

občanov bola proti schváleniu VZN druhá polovica za schválenie. Pani starostka informovala, 

že prerokovanie ÚP už nie je možné a nie sú možné robiť ani zmeny. Oznam k prerokovaniu 

Zmien a doplnkov č. 1 Územného plánu obce Stožok bol zverejnený  v dňoch od 7.10.2022 

do 11.11.2022.  Pani starostka  zavolala telefónom Ing. Martinu Kukučkovú spracovateľku 

ÚP, ktorú dala na  hlasitý odposluch telefónu. Ing. Kukučková vysvetlila poslancom a 

obyvateľom, že nie je možné už robiť zmeny, čo sa týka obsahu ÚP -  vylúčiť lokalitu D11 ani 

iné zmeny. Pri schvaľovaní VZN by nemali byť schvaľované už žiadne úpravy, pretože by 

územný plán bol v celom rozsahu neplatný a bude potrebné začať celý proces od začiatku. 



Poslanci po diskusii hlasovaním schválili Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2019, ktorým sa vyhlasujú 

záväzné časti územného plánu- zmeny a doplnky č.1, trojpätinovou väčšinou. 

Hlasovanie: 
Za: 4 (J. Bystriansky, P. Daniš, J. Krnáč, M. Vajs) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (J. Klimová, PhDr. Jaroslav Černák) 

 
 
8. Pripomienky poslankyne p. Klimovej 

 

 Pani poslankyňa Klimová poslala pani starostke a poslancom na mailové adresy pripomienky.  

Opýtala sa na výdatnosť vodných zdrojov a ich kapacitu zásobovať ďalšie domácnosti. 

Upozorniť pána Michalovského ohľadom psov, ktoré behajú voľne po obci. Ďalej položila 

otázku od pani Bystrianskej, ako sa ďalej bude riešiť problém s dažďovou vodou nad 

kostolom, ktorá tečie po ceste. K výdatnosti vody pani starostka prečítala správu od pána 

Sabola, ktorý sa stará o obecný vodovod a vodojem. Pani starostka navrhla, že napojíme 

pôvodný starý prameň, ktorý bol urobený z dôvodu vodovodu na družstvo a potom pre obec. 

Pri napojení sa  zvýši kapacita vody. Ak má niekto slabý tlak vody je potrebná písomná 

žiadosť na OcÚ, pracovník príde premerať tlak a odpovieme písomným stanoviskom. Pani 

Klimová žiada o štúdiu vody. Pani starostka sa vyjadrila, že peniaze na novú štúdiu radšej 

použije na opravy vodovodu a požiada o dotácie.  Na budúce zastupiteľstvo vytiahne staré 

štúdie, ktoré boli už spravené. Ohľadom psov pána Michalovského: občania sa sťažovali na 

voľne pustené psy, ktoré usmrtili domácu mačku a ohrozujú bezpečnosť detí a občanov. Pani 

starostka upozorní písomne pána Michalovského. Ak nebude reagovať na danú situáciu bude 

potrebné volať odchyt psov.  Ďalej k problému s dažďovou vodou. Pani starostka dala robiť 

projekt na cestu nad kostolom, pri ktorom musí byť zvedená aj dažďová voda. Pani Klimová 

ďalej dostala podnet od obyvateľov bytovky č.d. 364, že tam niekto blízko posadil lipu. Ďalej 

v byte 45 a 47 zapáchajú odtoky aj keď to stále čistia. Od prednej strany bytovky sa 

obyvatelia sťažujú na veľkú prašnosť z nákladných aut a že chodia rýchlo. Pani starostka 

upozorní firmu Fired na rýchlosť áut a prašnosť na miestnej komunikácii. 

 

 



9. Žiadosť p. Poncovej  

 

Pani Poncová odoslala na obecný úrad list, v ktorom žiada OZ o zakúpenie korugovaných 

rúr. V liste bola spomenutá sťažnosť, ktorá sa týka vody, ktorá preteká cez súkromný 

pozemok rodiny Poncovej. Spomínaná voda tečie z vrchu Stožku po viacerých súkromných 

pozemkoch. Potok je registrovaný a má ho povodie Hrona. Pani starostka a poslanci sa 

dohodli pozvať na Obecný úrad Správu povodia Hrona, Úrad pre životné prostredie, 

manželov Poncovcov a pána Michalovského, ktorý zdieľa rovnaký problém.  

 

 

10. PHSR – pripomienky  

 

Pani starostka poslala poslancom na mailové adresy PHSR na pripomienkovanie. Pán 

poslanec Černák predniesol pripomienky. K bodu 5.2.3 – Turistické informačné centrum, 

žiada o zrušenie. K bodu 1.4.10 – navrhuje byť opatrný pri zavádzaní kamerového systému 

v obci. Ďalej by doplnil obnoviť prírodné minerálne pramene v našej obci a ešte navrhol 

zadať do PHSR marketingovú identifikáciu obce v rámci cestovného ruchu - turizmus, 

cykloturistika, na  základe toho navrhuje doplnenie lavičiek s tematickou identifikáciou obce 

Rozprávkový les. K bodu 4.2.1 – Výsadba a ochrana zelene, doplniť vybudovanie 

vodozádržných plôch pri väčších budovách. 

 

11. Návrh na odkúpenie časti pozemku pri ČOV od p. Michalovského 

 

Pani starostka informovala poslancov o novom majiteľovi pozemku pod ČOV Stožok, ktorým 

sa stal  pán Michalovský. Tento pozemok obec využíva ako miesto, na ktoré môžu obyvatelia 

obce Stožok vyviezť bio odpad (konáre a pod.). Pri nazbieraní väčšieho množstva bio odpadu, 

obec zaobstará vývoz. Kvôli tomu pani starostka navrhla novému majiteľovi zmluvu o 

vecnom bremene, s ktorou pán Michalovský nesúhlasil. Namiesto toho pán Michalovský 



navrhol odpredaj pozemku obci. Poslanci jednohlasne schválili odkúpenie časti pozemku pri 

ČOV. 

 

Hlasovanie: 
Za: 6 (J. Bystriansky,  P. Daniš, J. Klimová, J. Krnáč, M. Vajs, PhDr. Jaroslav Černák) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

12. Financovanie CVČ mimo územia obce 

 

Podnet na financovanie CVČ predniesla pani Šuleková. Opýtala sa prečo obec prispieva iba 

25 € a nie celou čiastkou. Pani starostka argumentovala, že plná suma nie je možná z dôvodu 

uprednostnenia a plného financovania MŠ Stožok a ZUŠ Stožok, na ktorú obec prispieva viac 

než je určená výška z podielových daní. Ekonómka obce ďalej informovala OZ o podielových 

daniach, v ktorých je 40%  financií na  školstvo. Týmto vysvetlila pani Šulekovej dôvod 

kvôli, ktorému obec nefinancuje plnú výšku pre CVČ.  Výšku dotácie schvaľujú poslanci 

vždy na konci roka po zaslaní žiadostí od CVČ. 

 

13. Informácia od bytovej komisie 

 

 OZ sa zúčastnili členovia bytovej komisie a obyvatelia bytových domov. Informovali OZ o 

návšteve bytu pani Búdovej, ktorá im ukázala problém s vlhkým bytom. Po dohode s pani 

Búdovou došli k záveru, že bude potrebné zaizolovať  a odvodniť bytový dom a navrhli pani 

starostke o preplatenie materiálu.  Firma, ktorá  pieskovala zástavky prisľúbila zaslanie v 

novom roku cenovú ponuku na podhľady bytových domov.  Pani starostka informovala o 

verejnom obstarávaní na servis plynových kotlov, ktoré  vyhrala firma MI&JA Servis s.r.o., tá 

má začať v októbri s revíziami kotlov. Pani starostka poprosila, aby obyvatelia boli pri tom a 

odkontrolovali si revízie. Ďalej na podnet p. Klimovej zašle poslancom uvedené verejné 

obstarávanie. Poslanci navrhli prepláchnutie celého vykurovacieho systému. Pani starostka 

osloví firmu MI&JA Servis s.r.o. o cenovú ponuku na prepláchnutie, ktorú taktiež pošle 



poslancom. Podľa zákona sa vyžaduje aj revízia komínov. Podľa recenzii z vedľajších obcí 

oslovila pani starostka pána, ktorý v bytových domoch vykonal revíziu komínov. Pričom sa 

obyvatelia k tomu opýtali, že čo mal vlastne skontrolovať. Pretože, niektoré dvierka na 

komínoch ani neotvoril.  Poslanci navrhli pani starostke osloviť firmy o vypracovanie  

manuálu čo má obsahovať revízia plynových kotlov a revízia komínov. 

 

 

14. Rôzne 

 

Obecného zastupiteľstva sa zúčastnila pani Konôpková z časti Krné. Opýtala sa, čo má obec 

v pláne robiť v časti Krné. Pani starostka odpovedala, že sa opravovala cesta, ale sa nedošlo 

až k pekárni a bude potrebné to na rok dokončiť.  Ďalej pani upozornila na zvýšenú rýchlosť 

áut, či by nebolo možné tam osadiť retardér.  K retardéru sa vyjadrili, že by to asi nebolo 

možné, lebo tade chodí autobus. Jednou z možností by bolo osadiť tam značku – zníženie 

rýchlosti a upozorniť policajtov o častejšie meranie rýchlosti. Potom sa opýtala, kde sa 

používa v obci poplatok za rozvoj obce. Pretože jej syn stavia dom v časti Krné na konci obce 

Stožok, či ho musí platiť aj on.  Pani starostka odpovedala, že zatiaľ nebol použitý a používa 

sa napríklad na  opravu miestnych komunikácii, rozšírenie osvetlenia.  Poplatok za rozvoj je 

schválený VZN č. 5/2020, na základe zákona 447/2015 Z.z o miestnom poplatku za rozvoj. 

V čase, keď bolo vydané stavebné povolenie Vášmu synovi, VZN bolo schválené, preto je 

povinný poplatok uhradiť. Ďalej sa spýtala či nie je možná úľava pri platení za komunálny 

odpad, keď sa jej syn zdržiava väčšiu časť roka v zahraničí, poplatok má znížený na polovicu, 

ale žiada o úplné odpustenie. Poslanci navrhli, nech napíše žiadosť, ktorú preberú na OZ pri 

schvaľovaní VZN o miestnych daniach a poplatku za komunálny odpad. Pani Konôpková by 

chcela vedieť, kedy bolo schválené uznesenie na zámer vybudovania domova dôchodcov na 

pozemku parc.  KN C č. 2099 a prečo je to v územnom pláne Jej nevesta má nárok na vrátenie 

pozemku od Slovenského pozemkového fondu, ktorá žiadala o pozemok parc. KN C č. 2099, 

kde jej bolo odpísané, že na danom pozemku je obecný záujem. Pani starostka sa dohodla s 

pani Konôpkovou, že príde aj s nevestou na obecný úrad, kde prejdú minulé územné plány 

a dohodnú sa na ďalšom riešení.   

 

 

 



Záver 

     Pani starostka ukončila VII. zasadnutie OZ a prítomným poďakovala za účasť.  

 

 
 

 

 

Zapisovateľka: Katarína Melichová    v. r.               .............................................  

Overovatelia zápisnice: Jaroslav Bystriansky  v.r.     ...........................................  

                                       Jozef Krnáč   v.r.                  ............................................  

Starostka obce :         Bc. Darina Petrincová, v. r.      ...........................................                    

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
             
 

 

 

 

      

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

       

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


